

Index of Violation of Rules and Regulations Reference Number
違反「比賽章程」編號索引

Violation of Rules and Regulations Reference No. 違反「比賽章程」編號	Description 描述	Remarks 備註
001 - 999	<p><u>Failing to meet the entry requirements</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Competitors do not meet the entry requirements. (See Rules and Regulations Point 1) <p>不符合參賽資格</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 參賽者不符合參賽資格。(見「比賽章程」1項) 	<p>Competitors are disqualified.</p> <p>已被取消參賽資格。</p>
	<p><u>Violation of Number of Entries</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Competitors are found to have violated Rules and Regulations Point 3.2 - Number of Entries. <p>違反參賽次數規定</p> <p>參賽者被發現違反「比賽章程」3.2項就參賽次數的規定。</p>	<p>Only ONE of the competitions is retained. Competitors are disqualified in the non-retained competitions. The result is randomly drawn electronically. (See Rules and Regulations Point 3.2.17)</p> <p>只保留其中一場賽事。不獲保留的賽事，參賽者已被取消資格。獲保留賽事為電腦隨機抽籤的結果。(見「比賽章程」3.2.17項)</p>
1000	<p><u>Missing information on Own Choice Form</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● The fields on movement(s) / composer(s) / arranger(s) are blank. <p>自選樂曲表格資料不齊全</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 漏填樂章、作曲或編曲資料。 	<p>Competitors can submit information during Alteration. Please refer to the Alteration Form for documents and fees required.</p> <p>參賽者可於更改資料申請期間補交資料。所需文件及費用請參閱更改資料申請表。</p>

Violation of Rules and Regulations Reference No. 違反「比賽章程」 編號	Description 描述	Remarks 備註
1002	<p><u>Failing to submit Own Choice Form / Using the same Own Choice piece for more than one classes / Using set piece of the current Festival as own choice piece</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Competitors did not submit their Own Choice Form on or before 11 Dec 2017. (See Rules and Regulations Point 3.4.2.1) ● Competitors repeat their Own Choice piece of one class in another class. (See Rules and Regulations Point 3.4.2.2 (vi)) ● The Own Choice piece is a set piece of the same section / instrument in the current Festival. (See Rules and Regulations Point 3.4.2.2 (vi)) <p><u>未有遞交自選樂曲表格 / 重複使用同一首自選樂曲 / 選用本屆比賽目錄的指定樂曲</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● 參賽者未有於 2017 年 12 月 11 日或之前遞交自選樂曲表格。(見「比賽章程」3.4.2.1 項) ● 參賽者以同一首樂曲參加多於一個項目。(見「比賽章程」3.4.2.2(vi)項) ● 參賽者選用本屆比賽目錄內同一樂器或組別之指定樂曲。(見「比賽章程」3.4.2.2(vi)項) 	<p>Competitors can submit their Own Choice Forms during Alteration. Please refer to the Alteration Form for documents and fees required.</p> <p>參賽者可於更改資料申請期間遞交自選樂曲表格。所需文件及費用請參閱更改資料申請表。</p>

Violation of Rules and Regulations Reference No. 違反「比賽章程」 編號	Description 描述	Remarks 備註
1004	<p><u>Failing to submit the required certificate / The submitted certificate does not fulfill the class requirement</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Competitors did not submit the required certificate together with their entry form. ● The certificate submitted did not fulfill the requirement listed in the class description. <p>(See Rules and Regulations Point 2.4)</p> <p><u>未有遞交所需證書 / 已遞交的證書未能符合要求</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● 參賽者未有於報名時遞交所需證書 ● 參賽者所遞交之證書並不符合項目說明內列出的要求。 <p>(見「比賽章程」2.4 項)</p>	<p>Competitors are disqualified.</p> <p>已被取消參賽資格。</p>